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آرمان ملی روایت می کند:

همهمعترضردصلاحيتها
  فقیه عضو شورای نگهبان به رد صلاحیت ها انتقاد کرد

صفحه  3

تحلیل علی لاریجانی از مشکلات خوزستان

طرحآمایشسرزمينی
درخوزستاناجرایینشد

دولت جدید این سحل انگاری را باید جبران کند؛ 
افزون بر آن ، واقعیت بحران جهانی بی آبی و تاثیر 

اقلیم را باید بپذیریم و راه حل ها را بکار گیریم

 »آرمان ملی« از تاثیرات منفی شش روز تعطیلی 
تهران و البرز گزارش می کند:  

۳۲۲فوتی،نخستين
ارمغانسفربهشمال

 نماینده گلستان: بسیاری از بیماران کرونایی 
کف زمین بیمارستان ها خوابیده اند

صفحه 8

آرمان ملی: تعطیلات شش روزه تهران و البرز و موج سفرها، 
استان های شمالی را خاکسترنشین کرد، به طوری که هجوم 
مردم به بیمارستان ها سبب شــد که یک تخت خالی وجود 
نداشته باشد، این موضوع زمانی رنگ و بوی فاجعه آمیز به خود 

می گیرد که غلامعلی کوهساری، نماینده گلستان در ...

آرمان ملی: رئیس ســابق مجلس با طرح این ســوال »آیا 
مشکلات خوزستان با غمگســاری حل می شود؟« پیرامون 
مساله خوزستان نوشــت؟ در ابتدا اینکه مشکل مردم عزیز 
خوزستان فقط کمبود آب نیست و )فقط( یکی از مشکلات 
آنان این امر است. توسعه خوزستان یک امر همه جانبه است، ...

رئيسی
»مطالباتمردم«را
بهسهمخواهیها
ترجيحدهد
     مردم اختیارات 
     و مسئولیت ها را 
   بی اثر می بینند

هدایت آقایی در گفت وگو با »آرمان ملی«:

  »آرمان ملی« دلایل اعتراضات مردم 
خوزستان را در گفت وگو با یک آسیب 

شناس بررسی می کند

 هوای 
 »معترضان آب« 

را داشته باشید
آرمان ملی: طرح صیانــت از فضای 
مجازی  کــه اخیرا از ســوی مجلس 
نشینان مورد بررسی قرار گرفته اگرچه 
با افزایش نگرانی ها از اجرای آن با دستور 

رئیس مجلس فعلا متوقف  ...

                          گفت وگوهای  آرمان ملی                                                

                          یاد                                               د                                               اشت های آرمان ملی                                                
سر مقاله : محمد تقی فاضل میبدی

 برخورد با اعتراضات 
مردم با مهربانی  

قاسم محب علی

 شوخی خطرناک 
در مجلس، چرا؟ 

 حشمت ا.. فلاحت پیشه

 دور کردن مسائل 
فر ابرجامی از برجام

محمدرضا محبوب فر

 کودک همسری
روی دیگر خشونت علیه زنان
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دیاکو حسینی:

بهبود روابط با همسایگان در گرو 
صفحه 3اختلاف زدایی با قدرت های بزرگ

صفحه2

آسیب صدا و سیما به انسجام ملی

برخی مجریان و مدیران صدا و سیما فاقد نگاه ملی هستند و بیشتر 
بر اساس تفکر جناحی خود برنامه سازی انجام می دهند. این امر 
باعث آسیب  جدی به انسجام ملی است که از طرفی کمک کننده 
به ناآرامی ها در سطح کشور نیز هست. این طرز تفکر به قشرهای 
مختلف جامعه باعث بدبینی مردم و رشد فرصت طلبان می شود. 
سالیان درازی است که صداوسیما با این رویکرد کار می کند. وقایعی 
چون موفقیت یک ایرانی در هرجای جهان باید مبنایی برای تشویق 
و تبلیغ انسجام ملی و روحیه دادن به مردم شود. باور ندارم که حتی 
این صدا و سیما قادر باشد در اموری مانند جذب آرا، رای مردم را نسبت 
به افرادی خاص جلب کنند، برای مثال افراد اصولگرا عقاید خود را 
از صدا و سیما به دست نمی آورند، بلکه برخی واقعیت های اجتماعی 
آن ها را به این سو برده است و شاید تنها صدا و سیما در تحریک این 
افراد اثرگذار باشد.  بیشتر کارکرد رسانه های جمعی در دنیا نیز همین 
ایجاد همدلی، پیوند اجتماعی و روحیه همکاری است. این رسانه ها 
بازتاب افکار عمومی، مناسبات اجتماعی و ارزش های ما هستند. اما در 
حال حاضر یکی از معضلات بزرگ اجتماعی در کشور ما که خود نوعی 
فروپاشی اجتماعی محسوب می شود، بدبینی مردم نسبت به یکدیگر 
است که دائما میل به همکاری به بیگانگان و واگرایی از یکدیگر دارند. 
اگر به برخوردهای کاربران ایرانی در فضای مجازی توجه کنیم دچار 
وحشت می شویم که چطور ممکن است یک ملت به این گونه دچار 
وندالیسم )تخریب گرایی( اجتماعی و فرهنگی باشند و اینطور نگاه 
تخریبی نسبت به یکدیگر داشته باشند؟ ...                         ادامه صفحه 2

 جاي خالي خرد متخصصان اجتماعي 
در مديريت بحران ها

وقوع بحران ها به شکل های مختلف از بحران بهداشتی، 
خشکسالی، اقتصادی، اجتماعی جزو جدایی ناپذیر زندگی 
اجتماعی محسوب می شود. نکته  مهم این است که اگر 
بحرانی اتفاق افتاد ما چه رویکردها و استراتژی هایی را 
برای مدیریت بحران اتخاذ کنیم که این بحران حتی اگر 
فروکش کرد، زمینه بحران های دیگر را فراهم نکند و این 
نشان دهنده مدیریت هوشمند در هر جامعه ای محسوب 
می شود. طبیعتا جامعه ما هم از این قضیه مستثنی نیست. 
آخرین بحرانی که ما تجربه کردیم، بحران خوزستان و 
مساله آب بود که بعدها به چند شهر دیگر هم تسری پیدا 
کرد. همین جا این نکته و سوال مطرح می شود که چقدر 
در کشور برای حل یا مدیریت بحران هایی از این دست که 
با زندگی مردم سروکار و ارتباط مستقیم دارد، به جای 
اعزام مسئول و مامور از متخصصان اجتماعی استفاده 
کردیم تا بتوانند به عنوان هم نقش میانجی در این بخش 
از آنها استفاده شود، هم دانش اجتماعی برای مدیریت 
این بخش مورد بهره برداری قرار بگیرد و هم از دانش 
و تخصص متخصصان اجتماعی برای تحلیل وضعیت 
اجتماعی، ابعاد اجتماعی و پیامدهای اجتماعی و آثار 
مثبت و منفی مداخلات با رویکردهای مختلف مورد 
استفاده قرار گیرد. این بسیار مهم و قابل تامل است که 
ما چقدراز این ظرفیت ها استفاده می کنیم. این چند روز 
اساتید و پیشکسوتان متعددی به شکل های مختلف تماس 
و پیام ارسال کرده بودند که فکر کنیم و مداخله ای در 
حوزه اجتماعی لازم داریم که انجام دهیم. مهم این است 
که چقدر خواست مدیریت کشور برای مدیریت بحران ها، 
بهره گیری از رویکردهای اجتماعی باشد و اتخاد تدابیر 
مناسب برای پیشگیری از بروز بحران های بعدی یا تسری 
بحران ها و اعتراضات درجاهای دیگر باشد و از همه مهم تر 
با حضور متخصصان اجتماعی راهکارهای عملی برای 
تحقق حقوق شهروندی مردم انتخاب و اتخاذ شود. مردم 
خوزستان از ما هستند و مشکلی که برای خوزستانی ها و 
بعضا استان های دیگر به وجود آمد که از این مشکلات بود 
را از خودمان جدا و خوزستان را به صورت یک جزیره نگاه 
نمی کنیم. اگر ما نگاه اجتماعی را در مدیریت بحران ها 
بکار بگیریم از متخصصان مختلف حوزه علوم اجتماعی، 
از جمله مددکاران اجتماعی، جامعه شناسان، بدون شک 
می توانیم رویکردهای مناسب تری و اثرگذارتری را برای 
این نوع وقایع اتخاذ کنیم. ممکن است با انتخاب استراتژی 
قضایی، انتظامی و پلیسی در یک مقطع کوتاه، فروکش 
کند ولی اینها بخشی از مطالبات نهفته مردم است. 
هرچقدر که این مطالبات با نگاه اقناعی پاسخ داده نشود، 
بحران ها و اتفاقات بعدی، شدت و گستره و عمق بیشتری 
خواهد داشت. تحلیلی اگر به وقوع حوادث مختلف در 
کشورمان داشته باشیم، همین تجربه زیستی کشورمان 
هم خودش گویای همین موضوع هست. لذا انتظار این 
است که متخصصان و کارشناسان اجتماعی از جمله 
مددکاران اجتماعی ...                                                                                
ادامه صفحه 6

 

آنطور که علی ربیعی، سخنگوی دولت مطرح کرد مذاکرات احیای 
برجام تا نقاط خوبی برای رفع تحریم ها پیش رفته بود ولی کمیته 
تطبیقی که در شورای عالی امنیت ملی شکل گرفت آن را منطبق 
با مصوبه مجلس ندانست و عملا باعث شد مذاکرات احیای برجام 
به اغما برود و سید عباس عراقچی به عنوان مذاکره کننده ارشد 
اعلام کرده ادامه مذاکرات ایران با 1+4 به دولت سیزدهم موکول 
شده است. براساس مواضع ایران و طرف های اروپایی و آمریکایی 
به نظر می رسد دو طرف به دنبال طرح خواسته های حداکثری 
خودشان هستند و خواهان این نیستند که مذاکراتی را که طی 
شش دور گذشته انجام شده و به نقاطی برای رفع تحریم ها رسیده 
است، از آنجا ادامه دهند. اگر این پیش بینی درست باشد متاسفانه 
مرگ برجام دور از انتظار نیست. اما اگر بخواهیم شرایط اقتصادی و 
سیاسی کشور را درنظر بگیریم، قطعا تنها گزینه ای که می تواند در 
این شرایط یک شوک مثبت به اقتصاد و فضای روانی کشور وارد کند، 
رفع تحریم هاست و رفع تحریم ها گزینه جایگزینی جز برجام ندارد. 
واقعیت این است که تمام مخالفان سرسخت برجام، راهی متفاوت 
برای رفع و خنثی سازی تحریم ها مطرح نکرده اند و تنها به شعارها 
و خواسته هایی بسنده می کنند که نشان داده است، نمی تواند برای 
آینده کشور تاثیر جدی و مثبتی داشته باشد. مذاکرات احیای برجام 
باید در دولت آقای رئیسی ادامه پیدا کند؛ آن هم با انعطافی که باید 
در برخی مواضع اتخاذ شود. مذاکره و دیپلماسی به معنای بده بستان 
است و اینطور نیست که شما خواسته حداکثری را مطرح کنید و 
از طرف مقابل بخواهید به تمام خواسته هایتان عمل کند! به نظر 
نمی رسد این مسیر، مسیری باشد که بخواهد و بتواند موجب احیای 
برجام شود. از طرفی وقتی به مذاکرات پنهانی ایران و عمان در سال 
91 برمی گردیم، متوجه می شویم با مجوز رهبری این مذاکرات 
مخفیانه در دوران آخر ریاست جمهوری محمود احمدی نژاد شکل 
گرفته و تقریبا تمام مخالفان سرسخت مذاکره با آمریکا، که آن روزها 
سعید جلیلی در شورای عالی امنیت ملی چنین تفکری را داشت و 
در نهاد ریاست جمهوری آقای احمدی نژاد به شدت مخالف روند 

مذاکرات هسته ای بودند، اما درچنین شرایطی رهبری موضوع 
نرمش قهرمانانه را با توجه به شرایط سیاسی و اقتصادی آن زمان 
کشور مطرح کرد. وقتی بخواهیم شرایط الان با شرایط سال 91 را 
مقایسه کنیم، قطعا شرایط ایران بسیار سخت تر از سال 91 است 
و اگر بخواهیم آن نرمش قهرمانانه به نتیجه برسد، مذاکرات برجام 
باید تا زمان خنثی سازی تحریم ها ادامه پیدا کند. واقعیت این است 
که اگر این مذاکرات شکست خورد، شرایط کشور بسیار پیچیده 
خواهد شد و بازگشت پرونده هسته ای ایران به شورای امنیت 
سازمان ملل و رفتن ایران به ذیل بند هفتم منشور سازمان ملل، 
موجب بازگشت تحریم های شش گانه سازمان ملل علیه ایران خواهد 
شد که وضعیت سخت تر خواهد شد؛ به خصوص آنکه آمریکایی ها از 
همین الان سیگنال های منفی می فرستند که اگر مذاکرات احیای 
برجام نتواند به نتیجه برسد، عملا ایران به چین هم نمی تواند نفت 
بفروشد. واقعیت این است همین نفتی که به چین می فروشیم در 
نتیجه نادیده گرفتن آمریکایی ها از خرید نفت شرکت های چینی 
از ایران است؛  اما اگر مذاکرات به نتیجه نرسد، همان طور که آقای 
جهانگیری گفت دوستان نزدیک ما مثل هند و چین در این زمینه 
گشایشی برای ایران ایجاد نخواهند کرد که ایران بتواند به بازارهای 
جهانی راهی پیدا کند. بنابراین یک راه بیشتر برای احیای برجام 
وجود ندارد و آن هم دیپلماسی و ادامه مذاکرات است. همان طور که 
برجام نتیجه تصمیم مجموعه حاکمیت بوده، انتظار از دولت رئیسی 
و تیم سیاست خارجی امنیتی ایشان احیای مذاکرات برجام است. 
اگر می خواهند منافع ملی و امنیت ملی کشور را مدنظر قرار داده 
و شرایط اقتصادی، سیاسی و اجتماعی را از این وضعیت متزلزل و 
ابهام آمیز نجات دهند، راهی جز ادامه مذاکرات و دیپلماسی وجود 
ندارد. در این راستا این نکته را باید مدنظر قرار دهیم که تحریم هایی 
که الان متوجه ایران است از سوی آمریکاست؛ نه سازمان ملل و 
قطعا اگر ما بخواهیم در چارچوب لغو تحریم ها با سازمان ملل هم 
مواجه باشیم، شرایط بسیار سخت تر خواهد شد و آمریکایی ها برای 
اجماع جهانی علیه ایران بیشتر تلاش خواهند کرد؛ همان اجماعی 
که در فاصله حکومت هشت ساله اوباما علیه ایران ایجاد شد و شش 
قطعنامه علیه ایران به تصویب رسید. قطعا احیای مذاکرات برجام 
شرایط سخت تری دارد تا اینکه بخواهیم از نقطه صفر مذاکراتی را 

برای لغو تحریم ها آغاز کنیم.

بازار مسکن با فاکتورهای زیادی برای رشد قیمت مواجه است. در 
واقع هم اکنون سیمان و فولاد به عنوان دو محصول اصلی در تولید 
مسکن تحت تاثیر قطعی برق صنایع، که از سوی دولت و در راستای 
کاهش چالش خاموشی در مصارف خانگی صورت گرفته با کاهش تولید 
و عرضه مواجه است. از سوی دیگر با وجودی که حضور دلالان و مافیای 
قدرت در این صنایع مردود نیست؛ اما با توجه به عدم امکان ذخیره سازی 
این محصولات شاهد تغییرات قیمتی هستیم. بنابراین اگرچه  سهم مواد 
اولیه در مجموع هزینه های تولید چندان حائز اهمیت نیست اما سیگنال 
ابهام در آینده قیمت را به عرضه کنندگان مسکن ارسال می کند که در 
صورت طولانی شدن این روند قیمت  مسکن را نیز دستخوش تغییرات 
جدی خواهد شد. از سوی دیگر فارغ از بازار مصالح آنچه هم  اکنون از آن 
به عنوان تهدیدی برای تکرار جهش قیمتی مسکن نام برده می شود طرح 
مالیات بر عایدی سرمایه است که بخش عمده ای از این طرح متوجه 
مسکن است. در واقع در این طرح که قرار است در شهریور ماه به صحن 

علنی مجلس برود علاوه بر ارزش افزوده مالیات از تورم اخذ می شود که 
این میزان اگرچه هر ساله با کاهش پلکانی همراه است اما تکرار میزان 
تورم در هر ساله باعث می شود حتی در سال دوازدهم که  مالیات 4 
درصد تعیین شده این میزان بسیار بیشتر از سال اول باشد. باید توجه 
داشت آنچه  از این طرح، که به نوعی کپی برداری ناشیانه از کشورهای 
توسعه یافته است، برداشت می شود عدم احتساب نرخ تورمی است که 
در دیگر کشورها نزدیک به صفر است. بنابراین این نوع مالیات ستانی 
مصداق آب بستن به دارایی هایی است که دولت از این آب کره می گیرد.  
در کشوری مثل هند که تورمی یک رقمی را تجربه می کند این مالیات 
پس از خارج کردن اثر تورمی و بر اساس میزان افزایش واقعی دارایی 
اخذ می شود؛  موضوعی که در صورت اجرا قطعا باعث می شود دولت ها 
تمایلی برای کاهش تورمی نداشته باشند که خود مقصر اصلی در ایجاد 
آن هستند. بنابراین طبیعی است اجرای این طرح زنگ خطر جدی 
برای بازار مسکن به شمار می رود چرا که مالکان یا از عرضه و فروش 
خودداری می کنند که زمینه ساز کاهش عرضه و برهم خوردن تعادل 
در بازار خواهد شد یا نرخ مالیات را در قیمت تمام شده مسکن اعمال 
خواهند کرد؛ که نتیجه هردوی این رویکردها چیزی جز بازگشت 

هیجان به بازار نخواهد بود.

يک راه بیشتر وجود ندارد؛ آن هم ديپلماسی 

پای دولت روی ضامن انفجار قیمت مسکن

سیدحسنموسویچلک
رئیسانجمنمددکاران

زمانی که جو بایدن در آمریکا به قدرت رسید همانطور که در اجتماعیایران
مناظره ها، دیدگاه  های خود را در ارتباط سیاست خارجی اعلام کرده 
بود و براساس آنچه رویه دموکرات هاست، انتظار می رفت فشارهای 
حداکثری ترامپ نسبت به ایران به اتمام رسیده و برجام به زودی احیا 
می شود؛ اما آن طور که پیش بینی می شد این امور پیش نرفت و با آن 
سرعتی که انتظار می رفت، برجام احیا نشد. اما اینکه برجام با آن سرعت 
احیا نشده دلیلی بر اینکه برجام به آخر خط رسیده باشد، نیست. به 
نظر می رسد تیم مذاکره کننده در آمریکا دنبال این بودند که مذاکره 
را با دولت جدیدی که در ایران سر کار آمده، ادامه دهند و با توجه به 
اینکه دولت آقای روحانی در انتهای دوره خود است، می خواستند توافق 
مبنای محکم تری داشته باشد. البته از یک طرف جدا از آنچه طرف 
مقابل ما انتظار داشت، در داخل کشور هم اراده بر این بود که در دولت 
فعلی به هر حال مذاکرات برجام به نتیجه نرسد. چون باروی کار آمدن 
بایدن یکسری خط و نشان ها از طرف برخی گروه های قدرت کشیده 
شد که تا حدودی برای به نتیجه رسیدن مذاکرات محدودکننده بود. 
اما با شکل گیری دولت جدید در ایران به نظر می رسد مذاکرات ادامه 
پیدا خواهد کرد و همچنان خوش بین هستیم که برجام در دولت آقای 
رئیسی هم به زودی به نتیجه خواهد رسید. همان طور که دکتر ظریف 
هم اعلان کردند ظاهرا چارچوبی برای توافق شکل گرفته؛ بنابراین بر 
مبنای همان چارچوب مذاکرات پیش خواهد رفت و در روزهای آینده 
انتظار داریم دولت آقای رئیسی این امیدواری وجود دارد که برجام 
هرچه سریع تر به نتیجه برسد. امیدواریم دولت جدید بتواند از آثار 
و مواهب اقتصادی آن در جهت حل مشکلات استفاده کند و به نوعی 
سروسامانی به وضعیت اقتصادی داده شود. به هر حال آمریکایی ها 
گرچه یک مقدار زیاده خواهی کرده و در مجموع تلاش کردند امتیازاتی 
را فراتر از توافق اولیه که در زمان اوباما صورت گرفته بود، بگیرند ولی 
با توجه به هوشمندی ایرانیان درمجموع به نظر می رسد امتیازات 
مدنظر خود را نتوانستند بگیرند اما در دولت آقای رئیسی هم همچنان 
زیاده خواهی آمریکا ادامه پیدا می کند و تلاش شان این است که در 
ارتباط با مسائل موشکی ایران هم امتیازاتی گرفته شود؛ اما ظاهرا بنا بر 
آنچه در اخبار مذاکرات می شنویم امتیازی داده نشده است. فعلا باید 
منتظر ماند تا ببینیم بعد از به نتیجه رسیدن مذاکرات آیا طبق همان 
روالی که در زمان اوباما بوده، پیش رفته یا تغییر و تحول دیگری هم 
ایجاد شده که قطعا با نهایی شدن اخبار مربوط به توافق، امتیازاتی که 
داده یا گرفته شده منتشر خواهد شد. شاید همان چارچوب قبلی در 
برجام باشد یا چارچوب جدیدی ایجاد شده که باید دید چه ویژگی هایی 
دارد. در عین حال این نکته را باید در نظر داشت در صورت به نتیجه 
رسیدن برجام قدم هایی برداشته شود و توافق در سطح دولت ها نماند 

تا شاهد بدعهدی و بدقولی آمریکایی ها نباشیم.

داریوشقنبری
استاددانشگاه

ايران دنبال مبنای محکم تر در برجام باشد

با تدبیر رئیس مجلس مسکوت ماند
همین صفحه

سخــــن روز

صفحه2

همین صفحه

یادداشت 2

یادداشت 1

زمــانی که جــو بایدن در آمــریکا به قــدرت رسید 
همانطــور که در مناظره ها، دیدگاه  های خود را در ارتباط 
سیاست خارجی اعلام کرده بود و براساس آنچه رویه 
دموکرات هاست، انتظار می رفت فشارهای حداکثری 
ترامپ نسبت به ایران به اتمام رسیده و برجام به زودی احیا 

می شود؛ اما آن طور که پیش بینی...

ايران دنبال مبنای   محکم تر در برجام  باشد
داریوشقنبری

استاددانشگاه

بازار مسکــن با فاکتـــورهای زیادی برای رشد قیمت 
مواجه است. در واقع هم اکنون سیمان و فولاد به عنوان 
دو محصول اصلی در تولید مسکن تحت تاثیر قطعی برق 
صنایع، که از سوی دولت و در راستای کاهش چالش 
خاموشی در مصارف خانگی صورت گرفته با کاهش تولید 

و عرضه مواجه است. از سوی دیگر با ...

پای دولت روی ضامن انفجار قیمت مسکن
مهدیسلطانمحمدی

تحلیلگرحوزهمسکن

همین صفحه

آنطور که علی ربیعــی، سخنگــوی دولت مطرح کرد 
مذاکرات احیای برجام تا نقاط خوبی برای رفع تحریم ها 
پیش رفته بود ولی کمیته تطبیقی که در شورای عالی 
امنیت ملی شکل گرفت آن را منطبق با مصوبه مجلس 
ندانست و عملا باعث شد مذاکرات احیای برجام به اغما 
برود و سید عباس عراقچی به عنوان مذاکره کننده ارشد 

اعلام کرده ادامه مذاکرات ایران ...

يک راه بیشتر وجود ندارد؛ آن هم ديپلماسی

مرتضیمکی
تحلیلگرمسائلبینالملل

 امیررضا واعظ آشتیانی 
در گفت وگو با »آرمان ملی«:

»تصميمهايسرنوشت
ساز«بایکدستشدن

قدرت،آسانترميشود
»بازگشت اعتماد مردم« و »برنامه اي 

بودن در برابر مشکلات«- 

اسماعیلقدیمی
کارشناسارشدارتباطاتورسانه

مرتضیمکی
تحلیلگرمسائلبینالملل

مهدیسلطانمحمدی
تحلیلگرحوزهمسکن

صفحه11

 تشویق حمید رسایی به استفاده 
از پیام رسان  فیلتر شده

 بیایید تلگرام، 
جایزه بگیرید!

 دلواپسان اینترنت بدون فیلتر دارند 
یا فیلترشکن

صفحه3

صفحه8

صفحه  4

»آرمان ملی« از وضعیت اصناف در تعطیلات کرونایی گزارش می کند: 

اصناف زير فشار کرونا و حمايت های تو خالی
     ستاد کرونا با بخش اقتصادی کشوربه ویژه اصناف تنها بر روی کاغذ حمایت کرده است

 طرح صیانت  
 از فضای  مجازی ؛
شاید وقتی دیگر!
سرانجامباپیگیریرسانههاوهیاترئیسهمجلس،

طرحیکهبهمحدودسازیکاربرانایرانی
درفضایمجازیمیانجامید؛مسکوتماند

صفحه 2


